
Verslag vergadering 19 april 2011.  

 

  

 

Aanwezig: Theo Swinkels, Twan Christians, Henk Martens, Wim van den 

Heuvel, Annie van Mil,  

 

 Marjanne Claessens, Henk Verstegen Frans Coumans.  

 

Speciale gasten: Bert Schepens, Sjaak van Meijel en Theo Dieleman.  

 

Afwezig: Frans Hendriks en Michel Dankers.  

 

  

 

1. Theo heet iedereen welkom in het bijzonder de speciaal uitgenodigde 

gasten.  

2. Verslag vergadering 15 maart goed gekeurd.  

3. In deze vergadering gaan we in discussie met de heren van de Gemeente 

over de taak van de BOA, s  

 

 

En de afdeling handhaving Gemeente Venray.  

 

De BOA, s krijgen binnenkort nieuwe uniformen en zijn dan beter 

herkenbaar.  

 

Verder hebben we 4 parkeer BOA, s en 2 overlast BOA, s ook hebben wij een 

aantal straat coaches die  

ingezet worden bij overlast dit vooral in het Centrum. We vernemen dat de 

capaciteit helaas nog steeds  

te weinig is maar dat men alle moeite wil doen om met ons op een lijn te 

komen.  

 

Er wordt gevraagd om een lijst samen te stellen van evenementen die voor 

extra controle in aanmerking  

komen.  

 

We zitten in een overgang periode ivm het melden van conflicten. Frans 

Coumans vertelt hoe te  

reageren op ernstige conflicten en geluidsoverlast.  

 

Henk Verstegen wil graag brainstormen over het koppelen van Wijkplatform 

en BOA, s.  

 

Het evenementenbeleid wordt herzien, zeer waarschijnlijk is daar de 

raadsvergadering over op 12 mei  

a.s. of anders op 30 juni a.s. Verder wordt er gevraagd of wij de Raad 

kunnen voeden met de informatie  

aangaande het evenementenbeleid. Als we vroeg informatie bij de Gemeente 

aanbieden kan men ook  

eerder reageren en handhaven.  

 

Henk Martens en Wim van den Heuvel gaan een structuur voor de toekomst 

opstellen en dit bespreken  

met de evenementen commissie van de Gemeente Venray.  

 



Theo Swinkels zou het fijn vinden als er een lijst kwam met informatie en 

tel. Nummers.  

 

We willen een vervolg afspraak plannen, en op verzoek van Bert Schepens 

doen we dit zeer  

waarschijnlijk in september, dan is er misschien iets meer duidelijkheid 

over het evenementenbeleid.  

 

7. Punten uit de aandachts gebieden. De Centrum afsluiting werkt nog 

steeds niet. De wapens van  

Venray staan op de banken in het Centrum. Er zijn ook problemen op de 

Kempweg oa. Bomen voor  

uitritten ed. Verder hebben we een brief ontvangen van Veolia of we op en 

aanmerking hebben. Er zijn  

wel klachten over fietsers die door de bushalte aan de Julianasingel te 

ver op de straat fietsen en  

daardoor een gevaar zijn. De bussen hebben hier soms wachtijden en staan 

dan te lang op deze plek wat  

 

  



gevaarlijke verkeerssituatie oproept. Mevr. Clevers van de Deken 

Thielenstraat belde dat er veel rommel  

ligt bij de plastic container, dit wordt wel iedere dag opgeruimd door de 

gemeente.  

 

  

 

De statutenwijziging wordt apart verzonden.  

 

20.45 sluit de voorzitter de vergadering en wenst allen een fijne avond 

en graag tot 17 mei as  

 

Om 19.00 uur.  

 

Marjanne Claessens  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

 7.  

 

  



  

 



 


